
Åvangsskolen
Skolebestyrelsen
Bestyrelsesmøde mandag, den 7. november 2022 kl. 
17.00-19.00 i personalerummet (lærerværelset)
Medlemmer:
Forældrerepræsentanter. Dorthea Funder Kaas, Karma Holmberg, Claus Rylander-Chnstensen, Per 
Kofod, Sanne Steenberg, Malene Znaty, Louise Marcher Hansen, Gitte Hagelskjær Svart 
Medarbejderrepræsentanter: Pernille Odborg, Poul-Enk Killendahl 
Elevrepræsentanter: Clara Melby Beier, Iben Halskov
Ledelsesrepræsentanter: Hanne Vesth, Rikke Beier, Kasper Wmstrup Johansen 

Afbud Dorthea, Per, Malene, Poul-Enk, Iben, Rikke

I Dagsorden Tidsplan Referat

1. Godkendelse af dagsorden Nyt punkt 5. Forretningsorden. Ellers 
godkendt.

2. Konstituering af den nye 
bestyrelse, herunder valg af 
formand og næstformand.

De forældrevalgte mødes en time før 
næste møde og konstitueringen foregår 
på næste møde. Næste dagsorden 
udarbejdes af Karina og Kasper

3. Information om projekt v. 
skolepsykolog Helle

Helle orienterede om projekt omkring 
skolevægring.
Bedsteforældre/efterlønnere som frivillige 
til at køre børn i skole om morgenen.
Hvilke bekymringer kan forældre have om 
sådan en løsning og hvordan sælger vi 
den?

4. Orientering fra:
Ledelse:

• Personalenyt
• Økonomistatus
® ind-og udmelding af 

elever
Formand:

Ledelse: Vi har fastansat Birgitte Falk 
Hansen. Sabina Mogensen er ansat i en 
begivenhedsbestemt ansættelse indtil 
sommerferien. Vedr. økonomien skrumper 
vores forventede lille overskud til et lille 
underskud. 2023 budgettet er vedtaget i 
BRK og bestyrelsen skal vedtage vores 
interne budget på mødet i december. Vi 
skal fortsat gøre opmærksom på de



Medarbejdere:

Elever:

manglende forbedringer på udearealerne 
- også til næste års budget. Der har været
3 udmeldelser og 4 nye elever er indmeldt 
siden sidst.
Medarbejdere: Taktil ledelsen for 
personalets dag (lærerens dag) i oktober, 
hvor personalet fik flot anerkendelse. 
Poul-Enk stopper som TR. Uffe Borgstrøm 
Knudsen indtræder som TR Poul-Enk 
fortsætter som repræsentant i 
skolebestyrelsen.
Elever: Der er blevet snakket meget om 
kantine i elevrådet Med som punkt på 
dagsordenen i dag. Der er nedsat et grønt 
råd, bestående af 6 elever, 1 leder og 1 
medarbejder Det grønne flag hejses i 
gården mandag til fredag.

5. Forretningsorden Vi foreslår at suppleanter deltager i 
møderne. Det er også en mulighed at 
invitere eksterne ind i bestyrelsen
Ledelsen undersøger om det kan se i 
begrænsede perioder. Første udkast til 
forretningsordenen sendes ud med 
referatet og godkendes endeligt på næste 
møde.

6. Indledende drøftelse af 
fokuspunkter/arbejdsplan

Udsættes til næste møde

7. Kantine/madordning v. 
eleverne

Varm mad, salatbar, sodavand og snacks 
er noget eleverne ønsker. Gerne til ca 300 
kr om måneden Kunne det evt. være et 
samarbejde med Campus eller RemalOOO? 
Hvis det ikke kan lade sig gøre, ønsker de 
at kunne benytte lokalet til at spise/varme 
nudler mm Husk også at tænke på 
vegetarer/muslimer/allergikere Kan 
eleverne/elevrådet være ansvarlige? 
Elevrådet går videre med at undersøge 
muligheder

8. Fælles Folkeskole Bornholm - 
10 veje til god skoleudvikling 
v. Kasper

Kasper uddelte ét af de produkter som er 
blevet udarbejdet i perioden med FFB 10 
veje til god skoleudvikling (hæfte) Det 
næste vi bliver hørt om er' Hvad er det 
næste vigtige udviklingsskridt for os? Selve 
køreplanen. Der er fokus på 7 punkter. Det



vi beslutter på skoleområdet skal kunne 
spille sammen med BRK's Børnepolitik.

9.. Punkter til næste møde Forretningsorden
Konstituering
Høring fra BSD
Fokuspunkter/arbejdsplan/årshjul
Budget 2023
Næste møde er 6 december. Der vil være 
æbleskiver. Mødeplan genudsendes

10. Eventuelt Intet

11. Godkendelse af referat Godkendt pr. mail

Kasper Winstrup Johansen 
Skoleleder


